
Møtereferat 2020 
 
Dato: 27. januar 2020 
 
Sted: Heggvegen 24, Ksenia 
 
Tilstede: Øyvind Vatne, Kari Hella, Målfrid Kongshaug, Valborg Berland, Ksenia 
Abukumova, Christopher Amundsen 
 
Fravær: Carina Birgitte Stenseth 
 
Neste møte: Etter velforeningens generalforsamling 
 
             
 
Referatet vil forholde seg til agendapunktene i innkallingen. Dette vil bli faste agendapunkt 
for møtene. 
 

1. Gjennomgang av pågående saker/saker fra siste møte 
 
Det pågår en sak angående bosshådtering i et søppelhus i tilknytning til Lerkevegen og 
Lønnevegen. Målfrid har vært i kontakt med kommunen om å bytte små dunker til store 
dunker. En kan bytte til 660 L dunker av papiravfall og restavfall, samt en mindre antall 240 L 
dunker med våtorganisk avfall. Målfrid sender ut et infoskriv til beboerne det gjelder og 
samler inn kontaktopplysninger til kommunen dersom det er enighet i saken, samt foreslår en 
ordensliste for å holde orden i søppelhuset. 
 

2. Nye saker til behandling 
 
Refererer til punkt 6. byggesak og grillhytten. 

3. Trafikk og parkering 
 
Det er kommet inn en sak angående hvordan man kan håndtere hensatte biler. Øyvind lager et 
skriv og legger ved frontruten til bilen(e) det gjelder. Han vil også kontakte kommunen for å 
få råd angående hva vi kan gjøre med denne saken. 
 
Angående parkering ved Heggvegen/Hasselvegen er det satt opp et skilt angående privat 
parkering for beboere i Heggvegen 1,3,5 og 7 (DB2). Beboere i DB1, DB3 og DB4 i 
Hasselvegen har også rett til å la sine gjester parkere på disse to parkeringsområdene, i tillegg 
til beboere i Heggvegen 1,3,5 og 7. Christopher lager sak på nettsidene om at disse skiltene er 
urettmessig satt opp og vil bli fjernet.  
 
 



4. Nabokonflikter 
 
Det er ingen kjente konflikter i feltet. 

5. Vedlikehold 
 
Intet å melde. 

6. Byggesak 
 
Angående grillhytten har velforeningen fått melding fra Sola kommune at de stiller seg 
positive til at grillhytten bygges. Kari går i gang med nabovarsel om at bygging planlegges. 
Øyvind deler tegningene med Kari, samt sender e-post til kommunen og spør om de vil bygge 
grillhytten. Vi har fortstått det slik ut i fra tidligere korrespondanse at kommunen var villige 
til å gjenoppbygge grillhytten mot at vi betalte. 

7. Møteplan 
 
Neste møte blir etter Generalsforsamlingen som er planlagt 27.April.2020 klokken 19:30 på 
Skadberg Skole. Innkalling blir ordnet av Øyvind og evt Kari med flyers i postkasser og 
innlegg i sosiale medier av Christoper. Valgkomiteen må kontaktes før generalforsamlingen.  
 

8. Hjemmesiden 
 
Hjemmesiden er oppdatert med FAQ (Frequently Asked Questions) for å gjøre det enklere å 
finne svar på ofte stilte spørsmål.  

9. Diverse 
 
Det har vært posttyverier i Granvegen. Velforeningen har ikke ansvar for postkasser. 
 
Et ønske om trefelling er kommet inn fra Lerkevegen. Flertallet i velforeningen støtter 
anbefalingen til Sola Kommune som eier områet og ønsker ingen trefelling. Øyvind 
informerer vedkommene. 
 
Det er også kommen inn en sak angående Skjeggkre og om det kommer noen felles tiltak for 
bekjempelsen av disse. Øyvind ber om å ta kontakt med forsikringsseslskapet vedkommende 
bruker. Det vil ikke komme noen felles tiltak, men det finnes feller å få kjøpt hos Jernia. 
 
 
Målfrid Kongshaug 
Referent 


